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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
Uit informatie van een van onze leden blijkt dat zowel op de voorjaars- als op de zomerkermis geen 
viskraam meer aanwezig zal zijn. 
Nadere informatie van de heer K. Snijders (ambtenaar van de gemeente Helmond) leerde dat deze 
beslissing genomen is op grond van het feit dat er een goede mix van aanbod moet zijn, en dat er vis te 
koop is in de directe omgeving (vishandel de Visscher in de Ameidestraat); dit in combinatie met de 
inschrijving (hoogte) heeft ertoe geleid dat er geen viskraam op de kermis zal staan. 
Volgens Helder Helmond is dit een grote vergissing! 
Helder Helmond stelt dat bij een Helmondse kermis een viskraam hoort! 
Want een kermis zonder bosje paling is voor menig Helmonder als een oliebol zonder suiker, of een 
suikerspin zonder stokje. 
Opmerkelijk detail in deze is dat er wel een hamburgertent aanwezig zal zijn, terwijl er volgens ons zowel op 
de Markt, in de Veestraat maar ook op diverse andere plaatsen in de nabijheid van het kermisterrein 
voldoende alternatieven zijn om een hamburger te kopen. 
Helder Helmond vraagt u dan ook het hiaat in de opstelling van de Helmondse kermis, in de vorm van 
afwezigheid van een viskraam te herstellen en er alsnog voor te zorgen dat dit stukje Helmondse 
kermiscultuur behouden blijft. 
 
Vertrouwende op een positieve reactie uwerzijds, verblijven wij. 
Hoogachtend en met heldere groet, 
Michael Rieter, fractievoorzitter Helder Helmond.. 
 
Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
Bij de verpachting van de kermis voor 2010 is er, om de aantrekkelijkheid van de kermissen te verhogen, 
gestreefd naar een deels ander pakket van zaken. 
Daarbij zijn keuzes gemaakt. Mede gezien de hoogte van de inschrijving – ook daar wordt naar gekeken – is 
besloten in 2010 geen viskraam te plaatsen. 
Bij de verpachting voor 2011 zal het plaatsen van een viskraam opnieuw worden bezien. 
 
Wij hopen u hiermede voldoende te hebben geantwoord. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond, 
De burgemeester,                    de secretaris, 
Drs. A.A.M. Jacobs.                 Mr. A.C.J.M. de Kroon. 
 


